
Kulturudvalget

Til: Ministeren for ligestilling

Dato: 24. marts 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Samrådsspørgsmål P
Ministeren bedes redegøre for om ministeren, som minister for ligestilling i
Danmark, slet ingen bekymringer har i forhold til, om det er muligt at oprethol-
de det samme niveau for videns indsamling som hidtil, hvis biblioteksopgaven
flyttes fra Kvinfo, samt for, om ministeren ikke finder, at Kvinfo er en væsentlig
aktør i forhold til at bidrage med relevant viden til ligestillingsdebatten i Dan-
mark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mogens Jensen (S) og Rasmus Horn
Langhoff (S).

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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